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Iz seje mestnega sosveta j 
7. junija 1019. 

Gk vladni komisar dr. Senčar je poročal 
o trnjevi poti, katero eta prehodila on in 
njegov prednik g. dr. Jurtela, da se je izpo-
slovalo izvozno dovoljenje za živila, ki jih je 
Ornikova družba nakupila na občinski račun. 
Upanje imamo, da se ta zadeva končno reši. 
A je tudi že skrajni čas, ker v teh živilih 
tiči ogromen kapital, cena pa pada in ne
varnost pokvarjenja raste od dne do dne. — 
Rešile so se nekatere obrtne in osebne zade
ve. — Odobrila se je pogodba s kmetijskim 
kemičnim preskuševahščem v Mariboru, ki bo 
večkrat v letu pri tukajšnjih trgovcih in go
stilničarjih izvrševalo nenapovedane revizije 
živil in pijač, ter bo kemično preiskovalo ži
vila, ki se tukaj zaplenijo in pošljejo v Ma
ribor, da se tako prepreči prodaja pokvarje
nih in nezdravih stvari. — G. Steudte je 
prosil za izvode graških listov, ki so neres
nično poročali o razmerah v Ptuju. Hoče po
slati dotionim listom popravke z izjavo, da 
tukajšnji Nemci želijo živeti v miru s sloven
skimi sodržavljani. Kdor ima kakšno Števil
ko, ki je pisala kaj neresničnega o p rega 
njanju in trpljenju" Nemcev pri nas, naj jo 
da mestnemu uradu na razpolago. — Skle
nilo se je, da se v kratkem skliče posebna 
seja sosveta, da sklepa o energičnih korakih 
zoper draginjo in zoper izkoriščevalce. — 
Končno se je izreklo g. vladnemu komisarju 
pooblastilo, da v imenu občine pri vladi vlo
ži odločen ugovor zoper nameravano razte-
lesenje naše domovine, katero kujejo kapita
listi in imperijalisti v Parizu v nasprotju z 
Wilsonovimi načeli. 


